

Subject	Exam Syllabus	Revision Materials
Chinese Language	<p>閱讀</p> <p>(一) 學習重點：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 記敘六要素。 2. 記敘的方法：順敘法和倒敘法。 3. 根據關鍵詞、中心句掌握文章的重點。 4. 從事件分析人物特點的方法。 5. 從上文下理推測詞義、理解文意。 6. 認識直接抒情的方法。 7. 認識借事抒情的方法。 <p>(二) 文言文閱讀理解</p> <p>(三) 精讀課文 (考問課文內容、寫作手法及詞語解釋) 《楊修之死》、《岳飛之少年時代》、《背影》</p> <p>(四) 語文知識： 標點符號 (頓號、逗號、句號、問號、歎號、冒號、括號、引號)、語法 (名詞、動詞、形容詞、副詞、語氣助詞)、反語及課外語文知識</p> <p>寫作</p> <p>(一) 命題作文：記敘、人物描寫、抒情</p> <p>(二) 實用文寫作：便條、請假信及告假信、章則</p> <p>(三) 實用文閱讀</p> <p>(四) 實用文改寫</p> <p>聆聽 帶備耳機及鉛筆，否則各扣滿分額之 10%</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 中國語文課本 (中一上) 2. 實用文筆記

	<p>B] Writing (Paper 2)</p> <p><i>Part A (21 marks) (40%)</i> Students have to write a diary in <u>not fewer than 150 words</u>. A concept map that carries 10% is needed.</p> <p><i>Part B (21 marks) (60%)</i> Students have to write a speech in <u>not fewer than 200 words</u>. A concept map that carries 10% is needed.</p> <p>C] Listening + Dictation (Young Post and Warm Up Vocabulary) (Paper 3) Young Post: 19/11, 26/11, 3/12, 10/12 (A paragraph of around 30 words will be selected.) Warm Up vocabulary: Listening Units 3 and 4 (P.29 and P.40) Genre tested: An article</p> <p>Students will be tested on both listening components and integrated tasks. They are reminded to <u>bring their headsets that can work</u>. Besides, students are advised to use <u>a pencil</u> for the listening components and <u>a pen</u> for the integrated tasks.</p>	<p>Sample writings and writing exercises</p> <p>Performance Plus Task-based Listening Book and Young Post</p>
Mathematics	Chapter 1 – 6.1	Textbooks, worksheets, homework, class tests
Integrated Science	Chapter 1 and 2	Textbooks, workbook, Studying skills & worksheets
Life and Society	Module 14 Part A to H	Textbook, workbook, dictations, inquiry learning activities

History	<p>Textbook Section 1: <u>Introduction to The Study Of History</u> (pp.6 - 31) ☆ <i>Format of questions:</i> ☆ <i>M.C. (pp.6 - 31)</i> ☆ <i>Data-based questions (pp.22 - 31)</i></p> <p>Textbook Section 2 : <u>Traditional Rural Life Of Hong Kong</u> (pp.5 - 31) ☆ <i>Format of questions: Data-based questions</i></p> <p>Textbook Section 3 : <u>Life In The Main Centres Early Civilization:</u> <u>The Nile Civilization</u> (pp.5 - 29) ☆ <i>Format of questions: Data-based questions</i></p>	☆ Textbooks Section 1, 2 and 3 ☆ Notebook ☆ Worksheets ☆ Exercises ☆ Quizzes
中國歷史	華夏政治肇始至秦亡	書 P.2-83,作業 P.2-31 中國省份地圖 書地圖 P.35,58